
 

 

Αθήνα, 7 Μαρτίου 2023 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς τον κ. Υπουργό Δικαιοσύνης 

 

Θέμα: «Έλλειψη δικαστικών αιθουσών και υποστελέχωση θέτουν σοβαρά 

εμπόδια στην απονομή της δικαιοσύνης στην Κρήτη»  

 

Συνεχίζονται τα σοβαρά προβλήματα στην απονομή της δικαιοσύνης στην 

Κρήτη, όπως αναφέρουν δημοσιεύματα στον τοπικό τύπο, καθώς δεν έχει υπάρξει 

μέριμνα για την έλλειψη δικαστικών αιθουσών αλλά και υπαλλήλων. 

Σύμφωνα με τον Γενικό Γραμματέα του Δικηγορικού Συλλόγου Ηρακλείου 

(Δ.Σ.Η.), στο Ηράκλειο απαιτούνται έξι δικαστικές αίθουσες για να καλυφθούν οι 

ανάγκες του Εφετείου Ανατολικής Κρήτης, του Πολιτικού και Ποινικού Πρωτοδικείου, 

του Ειρηνοδικείου Ηρακλείου και του Διοικητικού Πρωτοδικείου Ηρακλείου, το οποίο 

εξυπηρετεί και τον νομό Λασιθίου, ενώ μέχρι στιγμής είναι διαθέσιμες μόνο τρεις, οι 

οποίες σε καμία περίπτωση δεν επαρκούν.  

Η κατάσταση προκαλεί αλυσιδωτές συνέπειες, καθώς προκύπτουν συνεχείς 

διακοπές και αναβολές των συνεδριάσεων, με αποτέλεσμα σημαντικές 

καθυστερήσεις στην απονομή της Δικαιοσύνης. 

Μείζον είναι και το ζήτημα της υποστελέχωσης και στους 4 νομούς της 

Κρήτης, με την κατάσταση στον νομό Λασιθίου να έχει φτάσει στο απροχώρητο, 

όπου είναι ακάλυπτες 24 από τις 47 οργανικές θέσεις δικαστικών υπαλλήλων. Στον 

νομό Ηρακλείου από τις 175 οργανικές θέσεις είναι κενές οι 52, στον νομό Ρεθύμνης 

από τις 50 είναι κενές οι 11 και στον νομό Χανίων από τις 114 είναι κενές οι 31. 

Όπως επισημαίνεται και από μέλος της Ομοσπονδίας Δικαστικών Υπαλλήλων 

Ελλάδος (Ο.Δ.Υ.Ε.), κινδυνεύουμε να φτάσουμε σε ένα σημείο όπου δεν θα 

μπορούν  να λειτουργήσουν τα Δικαστήρια. 
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Για το θέμα αυτό έχουμε προχωρήσει σε επανειλημμένες κοινοβουλευτικές 

παρεμβάσεις, με τελευταία την κατάθεση Αναφοράς στις 7/12/22 με θέμα  «Χιλιάδες 

κενές οργανικές θέσεις σ’ όλες τις δικαστικές υπηρεσίες της χώρας», η οποία 

παραμένει χωρίς επίσημη απάντηση από το Υπουργείο. 

Επειδή, για την εύρυθμη λειτουργία των δικαστηρίων θα έπρεπε να 

λειτουργούν έξι δικαστικές αίθουσες στον νομό Ηρακλείου, ενώ λειτουργούν μόνο 

τρεις. 

Επειδή, είναι μείζον το ζήτημα υποστελέχωσης στην Κρήτη, καθώς από τις 

386 οργανικές θέσεις στο νησί είναι κενές οι 118. 

Επειδή, προκαλούνται διακοπές και αναβολές στις συνεδριάσεις, με 

αποτέλεσμα τις σοβαρές καθυστερήσεις στην απονομή της δικαιοσύνης στην Κρήτη.  

 

Ερωτάται ο αρμόδιος κ. Υπουργός 

1. Σε ποιες ενέργειες προτίθεται να προβεί με σκοπό την άμεση λειτουργία 

των απαραίτητων δικαστικών αιθουσών στον νομό Ηρακλείου, ώστε να 

μην παρατηρούνται τεράστιες καθυστερήσεις στην απονομή της 

δικαιοσύνης; 

2. Σε ποιες ενέργειες προτίθεται να προβεί με σκοπό την άμεση κάλυψη 

των κενών οργανικών θέσεων δικαστικών υπαλλήλων, ώστε να 

διασφαλιστεί η εύρυθμη λειτουργία των δικαστηρίων στην Κρήτη; 

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

Βαρδάκης Σωκράτης 

 

Αναγνωστοπούλου Αθανασία (Σία) 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος - Χρήστος 

Γιαννούλης Χρήστος 

Γκαρά Αναστασία 

Δρίτσας Θεόδωρος 

Ζουράρις Κωνσταντίνος 

Θραψανιώτης Εμμανουήλ 

Καφαντάρη Χαρά 

Λάππας Σπυρίδων 

Μάλαμα Κυριακή 



Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης) 

Μπακαδήμα Φωτεινή 

Ξανθόπουλος Θεόφιλος 

Παπαηλιού Γεώργιος 

Πολάκης Παύλος 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

 

 

 




